
OTTO BARIĆ:  

- Dobar dan, dobar dan, gradonačelniče, predsjedniče.  

Evo imam jednu rečenicu prije mojeg prijedloga današnjeg, a to je da danas u dva sata 

je pogreb Ševku Omerbašiću koji je bio i zastupnik u ovoj Skupštini tako da mislim da je… 

Nije još nitko spomenuo pa rek'o eto red je, red je da se kaže. Mislim čovjek je bio stvarno, da 

ekumen.  

Ovako, ja imam jedan prijedlog danas. Pitanja nemam jer pitanja, sve je jasno tak da 

nemam, pitanja ne treba.  

Prijedlog je vezan uz to da je tako nekako postalo razvidno da će se u dogledno vrijeme 

izdati građevinska dozvola za Kranjčevićevu, za stadion u Kranjčevićevoj. To je pitanje 

vjerojatno dana ili tjedana. Moj prijedlog je da o tome još jedanput dobro razmislite. I reći ću 

vam i zašto.  

Taj projekt je zguran, zguran na jednu stvarno vrlo vrlo specifičnu lokaciju. Zguran je 

na način koji po meni ne doliči vašoj vlasti jer je zguran na način kako je recimo to, kako bi to 

napravio Tomislav Horvatinčić protiv kojega ste vrlo ozbiljno izrazili neslaganje. Donesen je, 

znači sve to skupa je prošlo mimo GUP-a, bez UPU-a, bez javnog natječaja, bez gradskog 

projekta, svega onog što je bilo propisano. A taj stadion je tamo, mislim kad gledamo vi ste ga, 

znači radite ga kao rekonstrukciju, a Zakon o prostornom uređenju članak 79. točka 4. kaže 

"ako se ne mijenja namjena, izgled, veličina ili utjecaj na okoliš". Tako da po meni ni jedno ni 

drugo ni treće ni četvrto nije zadovoljeno ovim projektom da bi to išlo po toj proceduri.   

Tako da evo predlažem  
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da se stvarno razmisli o tome pa ću još dvije rečenice reći.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dat će vam odgovor na vaš prijedlog gradonačelnik Tomislav 

Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Barić na vašem valjda prijedlogu.  

Za početak bi i ja rekao, izrazio sućut povodom smrti Ševka Omerbašića, prvog muftije 

znači od 90-ih, izrazio sućut njegovoj obitelji i službeno. Danas je komemoracija u jedanaest, 

za vrijeme naše sjednice Skupštine, u dva je sprovod na Mirogoju pa evo i ovim putem 

izražavam sućut na smrti ne samo prvog muftije od 90-ih nego isto tako i bivšeg zastupnika u 

Gradskoj skupštini.  

Što se tiče vašeg prijedloga vezano za Kranjčevićevu ulicu odnosno stadion ne znam šta 

se tu mijenjalo iz perspektive namjene budući da je tamo stadion. Taj stadion je kao što znate u 

neadekvatnom stanju i njega se treba rekonstruirati. Nema tu nikakve dvojbe. Mislim da nitko 

ne misli da je on u dobrom stanju, on se nije, de facto se na njemu nije radilo više od 50 godina. 

Mi nemamo novoizgrađeni stadion u Zagrebu otkad?  Isto tako više od 50, 60 godina.  

I u tom smislu ono što mislim da je valjda svima u interesu to je da što prije se izgradi 

novi stadion u Maksimiru. Da bi se taj stadion u Maksimiru mogao izgraditi potrebno je što 

prije izgraditi novi stadion na drugoj lokaciji a ta druga lokacija je po nama Kranjčevićeva. Mi 

smo donijeli tu odluku odavno. Riječ je o rekonstrukciji u skladu sa zakonom. Riječ je o 

rekonstrukciji koja proširuje kapacitete na način da se mogu onda igrati međunarodne utakmice 

i Dinama i Hrvatske nogometne reprezentacije dok traje rušenje Maksimirskog stadiona i 

izgradnja novog što bi trebalo biti gotovo do 2028. godine.  

Tako da rokovi su dosta tanki, tanki, oni su jako zgusnuti i da bi do 2026. mogla biti 

izgrađena Kranjčevićeva, da bi imali 11,5 tisuća mjesta, da bi tamo mogli igrati  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  



međunarodne utakmice Dinamo i Hrvatska nogometna reprezentacija to mora bit što 

prije.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniku. Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem gospodina Otta 

Barića. Izvolite zastupniče.  

 

OTTO BARIĆ:  

- Dobro, ja bih rekao da se slažemo da se ne slažemo jer mislim namjena, inače to je 

1921. godine kad je otvoren taj stadion a 1910. se počeo gradit, jedini stadion u Hrvatskoj, 

jedini velodrom u Hrvatskoj. Mislim tako da nije baš namjena ali dobro.  

Po meni, ja da sam u ministarstvu ja vam ne bi pustio ali s obzirom da nisam nego sam 

tu onda samo mogu upozorit na to. Ja mislim da najvažniji problem je utjecaj na okoliš. Vi s 

tom novogradnjom ovako kako je postavljena, s tim gabaritima i toliko usko definitivno 

stvarate, stvarate jedan bitan, bitan utjecaj na okoliši i na okolinu. Ja jedino ne bi volio da za 

par godina imamo novi Heysel ili ne daj Bože i nešto drugo što se sad… Eto. Jer takve stvari 

se na takvim uskim…. Mislim sad bi mogli razgovarat o tome da su to četiri pojedinačne tribine 

koje nema, nema vanjskog perimetra itd. Tako da  
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ne slažem se i evo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelnik će vam dati dodatno objašnjenje.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- U Sesvetama?  

 

UPADICA iz klupe: - U Sesvetama.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znao sam, znao sam da je to tema. Mogli smo u Sesvetama.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

U redu, u redu, ali… Mislim ja znam da postoji, s time da i tamo u Sesvetama nije čista 

još uvijek ta stvar ali ponovit ću. Znači imamo stadion u centru grada Zagreba koji ima i 

simbolično mjesto s obzirom na Zbor narodne garde koji je u katastrofalnom stanju. To nitko 

neće osporit. Znači ne adekvatno je da imamo takav stadion u centru grada. Ne adekvatno je da 

imamo takav Maksimirski stadion koji je ruglo. Ne adekvatno je da imamo takav stadion u 

Kranjčevićevoj isto tako u centru grada, posebice zbog povijesne važnosti itd.  

Vi kažete namjena je bila još nešto ali namjena je nogometni stadion. Mi gradimo na 

tom mjestu nogometni stadion. Znači imat će istu namjenu. I to tako da ostaje trg s južne strane 

i to tako da će imati četiri tribine tako da će buka ostajati, većina te buke, unutar stadiona jer 

sad kad ima jednu veliku tribinu gdje ide ta buka, ide onda u okolni kvart. Tako da iz te 

perspektive smatramo da ćemo itekako podići zapravo razinu tog kvarta  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

a ne je smanjiti s tim projektom.  
 


